
Referat styremøte Vang OL  
Tid: 10.september 2023 kl 20:30 

Sted: På teams 

Til stede: Jan Ola, Håkon, Mina, Øivind, Pål og Ingvild (referent) 

 

 

 Referat forrige møte 
- Vi må sjekke opp om vi skal kjøre nye hengende ekt-enheter, for å erstatte de 

som har gått i stykker, eller om vi bør bevege oss mot touch-free. Dette må 
sjekkes opp med NOF (Ansvar: Ingvild) 

- All annen oppfølging fra forrige møte er behandlet under andre punkter.  

     Nye søknader 

- Ida Eides minnefond 
o Vi søker om hjertestarter og førstehjelpskurs. (Ansvarlig: Jan Ola) 

- Sparebankstiftelsen – «Alle skal med» 
o Vi søker om dette som et bidrag til å kunne dekke startkontingent for barn og 

ungdom. (Ansvarlig: Jan Ola) 

      Nye tildelinger og oppdatering på status rapportering 
- Vi har søkt Hamar kommune om støtte til Stolpejakten, og fått tildelt 46 000,- Her var 

det uklart om vi hadde søkt og fått midler sammen med Hamar OK, eller alene. Vi har 
fått disse midlene sammen med Hamar OK.  

- For å få utbetalt midlene fra Sparebankstiftelsen Hedmark har Øivind nå skrevet en 
rapport som er klar til innsending.  

- Vi har søkt om opplæringsmidler og fått det. Her må opplæring dokumenteres. 
Planen var å dokumentere opplæring i tidtaking, men det kan hende andre 
opplæringstiltak må vurderes. (Ansvar: Jan Ola) 

- Vi har søkt om midler til overnattingstur for barn og ungdom. Dette ble gjennomfør 
ifm KM, og vi kan nå rapportere inn dette. Her er det mulig å få ekstra midler for 
integrering. (Ansvar: Jan Ola) 

- Vi har fått tildelt 12 360 ,- kr fra Kulturdepartementet; «Kulturdepertementet (KUD) 
vedtok tidligere i år å bevilge 125 millioner kroner til ekstra innsats for å gi alle barn 
og ungdom like muligheter til å delta i den organiserte idretten, uavhengig av hvem 
de er, hvor de bor og hva foreldrene tjener.»  

- Vi har fått Lokale Aktivitetsmidler på 43 000 kr fra Hamar idrettsråd 
 

      Status økonomi 
- Vi har nå en saldo på 862 000,- , utlegg på 36 000,- og utestående fordringer på 

7000,-.  
Dette vil si at vi har omtrent det samme nå som da vi gikk inn i året. Underskuddet vi 
hadde tidligere i år har jevnet seg ut med tilskudd og innbetaling av 
startkontingenter.  

- Vi har ikke fått noe regning på karttegning.  
 
 



       Status kart 
- Greftenmoen – Ove skal prøve å fullføre det siste området i høst. Det kan sjekkes opp 

om vi har kommet langt nok til å kunne få Kulturmidler fra kommunen for karet. 
(Ansvarlig: Pål) 

- Gåsbu. Kartet er enda ikke klart.   
o Det trengs å ta en status med karttegner. Hva er klart? Hva gjenstår? Når vi 

får oversikt over dette må det lages en plan for ferdigstilling (Ansvarlig: Pål og 
Jan Ola) 

- Ifm Stolpejakt er det ønske om  
o utvidelse av kartet «Vårtun» videre oppover mot Busterud 

o å utvide Lovisenberg-kartet.  
- Hvis Ringsaker får øst-europeiske karttegnere til våren, kan det være aktuelt at vi ber om å få 

bruke dem for å kartlegge noen spennende områder.  (Ansvar: Jan Ola) 

- Skolekart: 
o Ridabu og Ener er ferdig 
o Lunden er snart klart. 
o Lovisenberg er snart klart. 
o Ingeberg gjenstår. 
o Må rapporteres før november for å få midler. Blir ferdig til da. (Ansvar: Pål og Håkon) 

 

  Kommende arrangementer: 
- Ringreven  

o Vi må prøve å stille med flest mulige lag, og få ut informasjon raskt. Intern 
påmelding på eventor (Ansvarlig: Håkon)  

- Nattcup  
o Pål tar ansvar for et løp fra Gåsbu.  

- Nisseo-løp 
o Sted: Vårtun.  
o Finne arrangør (Ansvar: Jan Ola) 
o Som i fjor, er det ønskelig å ha «hyggekveld»/sesongavslutning rett etter Nisse-o-

løpet. Vi må sjekke om Vårtun er ledig (Ansvar: Jan Ola) 

- Høsttur 
o Det vurderes som for sent å planlegge høsttur nå.  
o Informasjon om løp/arrangement som medlemmer drar på utover høsten må deles 

med alle.  
 

 Økonomisystem og rekruttering av kasserer 
- Jan Ola og Øivind har hat møte med Ingrid Robøle, og fått bekreftet at vi er på rett 

vei, men det oppleves som vi har et stykke igjen. Nå får Jan Ola fakturaer til 
godkjenning elektronisk.  

- Vi MÅ begynne å rekruttere ny kasserer NÅ. Jan Ola snakker med aktuell(e) 
person(er) (Ansvar: Jan Ola) 

       Pinsesprinten  
- Det kan være nyttig å ta et møte med Hamar OK og Løten OK for å oppsummere og 

høre hva de tenker om neste år.  
- Terminlisten for 2024 viser ingen norgescup/uttaktsløp e.l. i pinsen. Ingvild sjekker 

for sikkerhet skyld med NOF (Ansvarlig: Ingvild) 
 



       Eventuelt 

- Vi har fått mail fra o-kretsen om: 

o Klubbutvikling. Dette svarer vi at vi er positive til (Ansvarlig: Jan Ola) 

o Trener 1-kurs. Dette må informeres om på hjemmesiden (Ansvarlig: Ingvild) 

- Så fort sesongen er slutt må vi starte planleggingen av neste sesong. En god plan og 
forutsigbarhet er viktig for å kunne fortelle oppgaver og ansvar jevnt utover på flest 
mulig medlemmer.  


